

No. 4764. AGREEMENT ON GERMAN EXTERNAL DEBTS. SIGNED AT LONDON, ON 27 FEBRUARY 1953¹

N° 4764. ACCORD SUR LES DETTES EXTÉRIEURES ALLEMANDES. SIGNÉ À LONDRES, LE 27 FÉVRIER 1953¹

ACCESSIONS

Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:

20 December 1958

THAILAND

30 December 1958

ARGENTINA

EXTENSION by the NETHERLANDS of the above-mentioned Agreement to the following territories :

Effective date

Surinam	3 March 1959
New Guinea	10 June 1959
Netherlands Antilles	24 June 1959

EXTENSION by the United Arab Republic of the above-mentioned Agreement to the Syrian Province, with effect from 8 July 1960.

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 6 September 1962.

ADHÉSIONS

Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le:

20 décembre 1958

THAÏLANDE

30 décembre 1958

ARGENTINE

APPLICATION de l'Accord susmentionné étendue par les PAYS-BAS aux territoires ci-après :

Date d'entrée en vigueur

Surinam	3 mars 1959
Nouvelle-Guinée . .	10 juin 1959
Antilles néerlandaises	24 juin 1959

APPLICATION de l'Accord susmentionné étendue par la RÉPUBLIQUE ARABE UNIE à la Province syrienne, avec effet du 8 juin 1960.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 6 septembre 1962.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 333, p. 3.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 333, p. 3.